
华泰财险附加人身侵害责任扩展条款（CB 版） 

 

尽管主险条款有相反约定，兹经双方同意，在投保人依约缴纳本附加条款保险费的情况下，本

保险扩展承保在保险单列明的被保险人经营场所内由于被保险人的雇员的下列侵害行为造成第

三者死亡、人身损害时，被保险人依法应承担的赔偿责任： 

1.非法限制人身自由、非法搜查； 

2.侮辱、诽谤、诬告或侵犯隐私权利； 

3.误入、驱逐或其他侵害他人私人空间占有权的行为。 

保险人在此附加条款项下的分项责任赔偿限额(如有)包含在保险单规定的责任限额之内，而

并非是在其基础上的累加且不超过本附加条款下列明的金额。 

本附加条款未约定事宜适用保险合同的其他约定。 

 

K38 Personal Injury Liability Clause 

 

Notwithstanding provided otherwise in the item 1 article 6 of the main policy, it is agreed and 

understood that subject to the policyholder having paid the agreed additional premium, this Policy 

shall be extended to cover the Insured’s legal liability for the claims made in respect of death or bodily 

injury of the third parties caused by the following offenses undertook by the employees of the Insured 

on the business premise spcified in the schedule: 

1.false arrest, detention or imprisonment, or malicious prosecution;  

2.libel, slander, defamation or violation of rights of privacy; 

3.wrongful entry or eviction or other invasion of rights of private occupancy. 

 

The Insurer’s sub-limit of liability (if any) under this endorsement clause shall form part of and 

not in addition to the total limit of liability of the policy and shall not exceed the amount 

specified in this endorsement.  

Sub-limit of Liability： 

This clause is subject otherwise to the terms, conditions, exclusion of this policy. 

 


